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Z A P I S N I K 

s 224. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 1. srpnja 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Alen Udović i Davorin Klobučar, GSC Delnice, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada 

Delnic, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i 

uprave, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Martina Petranović, Zvezdana Jerković, Nikola Muvrin, Davorka Grgurić, Mirna Janeš. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Kontakt sa Zavodom za zapošljavanje vezano uz zahtjeve za stručno osposobljavanje za devet 

ljudi, bez obzira što je mjera ukinuta radi se na pripremi ugovora. Gradonačelnik pojašnjava da 

je ministrica potvrdila da su mjere samo ograničene na osobe do 29 godina starosti, pa prema 

tome treba revidirati nove kandidate u tom smislu. 
- Za Vijeće je pripremljen materijal vezan uz imenovanje Aleje Janet Majnarich u Parku. 
- Materijal vezan za ugostiteljstvo dostavljen je Turističkom vijeću, Turističkoj zajednici i 

mjesnim odborima na očitovanje, čekamo povratnu informaciju. Sve je objavljeno na web 

stranici Grada i radi se na daljnjoj obradi materijala za Gradsko vijeće. 
- Naputak o propisivanju načina i postupka donošenja općih akata je usuglašen i poslan na objavu. 
- Odrađen je sastanak na temu zemljišta u Kendru. 
- Izrađena su rješenja nakon sjednice Socijalnog vijeća, kao i rješenja za novorođenčad. 
- Uredu državne uprave dostavljeno je polugodišnje izvješće o podacima iz evidencije prava u 

sustavu socijalne skrbi. 
- Objavljena je lista rezultata za javne potrebe za ovu godinu. Poslane su odluke o nefinanciranju 

programa za one koji nisu prošli bodovni prag. 
- Zadnji broj Službenih novina poslan je u Nacionalnu knjižnicu. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Radovi na Šetalištu I. G. Kovačića i u Ulici kneza Domagoja se nastavljaju, dovršavaju se radovi 

u Parku kralja Tomislava. Jučer je u kontroli bila komisija HABORA vezano za korištenje 

kredita na Šetalištu I. G. Kovačića i Supilovoj ulici – nije bilo primjedaba.  
- Na rekonstrukciji Šetališta paralelno se vrši snimak izvedenih instalacija jer stalno nešto 

otkrivamo tako da će doći računi od Obrta „Juranić“ s obzirom na to da jedino na taj način 

možemo detektirati od kuda do kuda ide pojedina cijev. 
- DPU Klizališta – danas u 13 sati bit će javno izlaganje koje traje do 5. 7., slijedi izrada odluke 

i sve zajedno ide na Gradsko vijeće. 
- Što se tiče Prostornog plana uređenja održan je sastanak s firmom Agar koja je prošla na 

natječaju, predane su podloge po kojima će se raditi. 



- S predstavnikom Županijske uprave za ceste obišli smo teren, bili u Gučem Selu gdje postoji 

problem odvodnih kanala koji su obećali sanirati. Obiđena je i lokacija u Zalesini, ispod 

vijadukta prema Starom Lazu gdje se događaju plavljenja. 
- Održan je sastanak Savjeta za zaštitu potrošača vezano za promjenu cijene odvoza i zbrinjavanja 

otpada. Savjet je dao negativno mišljenje jer prijedlog nije usklađen sa zakonom, nije poštovano 

načelo da se naplata vrši po predanom otpadu nego je uveden koeficijent po broju članova. 
- Izrada rješenja za legalizaciju, komunalni doprinos, GIS baza podataka. 
- Dobiven je upitnik od Ministarstva poduzetništva vezano za poslovne zone – traže sve parcele 

u poslovnim zonama u kojima je potrebno izgraditi infrastrukturu, a zemljište je u vlasništvu 

JLS.  
- Napravljeni su ugovori za poslovni prostor za udruge. 
- Krenula je košnja unutar naselja te na cesti za Razloge i Veliku Lešnicu. KTD „Risnjak – 

Delnice“ obavještava ljude putem Radija Gorski kotar o obvezi košnje, za one koji to ne učine 

ići će opomena poljoprivrednog redara, a ukoliko i na to ne budu reagirali tada će košnju izvršiti 

Grad na račun vlasnika. 
- Potpisan je ugovor za E-županiju, a napravljena je i prijava na natječaj za E-županiju za 

sufinanciranje radova koji su napravljeni u Supilovoj ulici i za radove koji se izvode na Šetalištu 

I. G. Kovačića. 
- Naručena je natpisna ploča naselja „Kuželj“. 
- Aktivnosti vezane uz Strategiju razvoja, jučer je bio zadnji dan za dostavu primjedaba. 
- Riješena je dokumentacija za postavu jambo plakata Konzuma. 
- Aktivnosti uz Kotar fest. 
- Za Trgovinu „Marica“ dogovoren je otplatni plan po pitanju duga. 
- Izrada ovrha za komunalnu naknadu i knjiženje komunalne naknade, ugovori za drva na javnim 

površinama. 
- Iskolčenje naših parcela na V1 i u Lučicama gdje treba krenuti sječa. Danas smo saznali da se 

mijenjaju okolnosti za privatne šume jer Šumarija više neće vršiti doznaku. 
 

ALEN UDOVIČ 

- Osvrt na prošli petak kada je održana Boksačka noć koju ocjenjuje kao dosta uspješnu. Bilo je 

oko 200-250 posjetitelja te je zaključeno da će se ubuduće morati više raditi na marketingu, da 

treba više „obraditi“ gradove poput Rijeke i Karlovca sa ciljem povećanja broja posjetitelja. 
- U Županiji je održan sastanak na temu Platka. 
- Nastavak aktivnosti prema planu. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 
- Košnja trave. 
- Rad s košarom u Sungeru, Brodu na Kupi te u Palfingeru. 
- Dovoz vode na Petehovac. 
- Vođenje računa. 
- Popravak kosilice. 

 

PETAR HRG 

- Održana je sjednica Turističkog vijeća i Skupštine TZ. 
- Pripreme za manifestaciju „Crnoluško Petrovo“. 
- Aktivnosti vezane uz kamp pored OŠ u Delnicama za posjetitelje Kotar festa. 
- Idući tjedan održat će se sastanak sa Savezom izviđača.  
- Gradonačelnik je zatražio da se sanira drvena info ploča „Dobro došli u Brodsku dolinu“, a 

Davorin Klobučar zamolio je da se sanira drvena ploča kod visećeg mosta koja je oštećena. 
 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Zbog izvješća koje se dostavlja ministarstvu isprintano je svih pedesetak računa za knjiga. 

- Odrađene su dvije radijske emisije. Emisija „Znanje je noć“ odgođena je do jeseni dok 

„Čitateljski kutak“ ide cijelo ljeto. 



- Aktivnosti vezane uz financijsko poslovanje Knjižnice, skupilo se dosta računa jer je 

računovodstveni servis duže vrijeme bio odsutan, danas će se sve kompletirati i riješiti sa 

servisom. 

- Ravnateljski poslovi – donošenje odluka, rješavanje zahtjeva, korištenje godišnjih odmora… 

- Aktivnosti vezane uz tisak Knjižice. 

- U OŠ podijelili smo svjedodžbe svim učenicima koji vole doći u Knjižnicu za „Noć knjige“. 

- Aktivnosti oko montaže polica, kontakt s „Metisom“ glede zbrinjavanja otpisane građe, 

ažuriranje web stranice. 

- Održana je pričaonica priča i kreativna radionica koju smo odjavili do 1. rujna. 

- Pripreme za novi knjižnični program. 

- Potrebno je uvesti sve one knjige koje smo kupili kako bi ih uveli u program. 

- Poslovi vezani uz donaciju knjiga. 

- Natječaj Ministarstva kulture koji traje do 26. kolovoza za izgradnju, održavanje i opremanje 

ustanova kulture odnosi se na investicijske potpore ustanovama kulture i drugim subjektima u 

kulturi kojima je osnivač JLS. To su programi koji se mogu kandidirati i koji bi se realizirali 

tijekom dvije ili više godina, a za koji su odluke o višegodišnjem financiranju donesene već 

prethodne godine. Moraju dobiti cjelovitu dokumentaciju za predloženi program, a prednost 

imaju programi koji imaju osigurana ili vlastita ili sredstva osnivača. Mislim da bi se na taj 

natječaj trebali javiti tim više što je gospodin Briški već pripremio znatan dio dokumentacije. 

Gordana Piskač: Problem je što nemamo građevinsku dozvolu, a nemamo je iz razloga jer nismo 

vlasnici. Što se tiče naših sredstava, imamo planirana sredstva za iduću godinu ali su izvori neki 

drugi, a ne naš Proračun. Gradonačelnik navodi da treba vidjeti paritete i riješiti imovinsko 

pravne odnose koji su temeljni uvjet za  izdavanje građevne dozvole, a onda vidjeti je li 

dozvoljena kumulativnost jer svakako ciljamo na mjeru 7.1. i europski natječaj, da nas ne bi 

eliminirali ako smo dobili paralelno za istu stvar. Stoga kolega Briški dobro mora ispitati sve 

elemente da se ne dogodi da sami sebi uskratimo mogućnost kvalitetnijeg financiranja. Indira 

Rački Joskić navodi da je Crikvenica dobila milijun kuna po prijavi za novu knjižnicu. Gordana 

Piskač navodi da nama milijun kuna ništa ne znači jer je vrijednost investicije 4,5 milijuna kuna. 

Smatra da bi se trebalo prijaviti za EU sredstva i ukoliko prođemo tražiti naš dio od nekakvih 

15 % sufinanciranja Ministarstva kulture. Gradonačelnik navodi da treba detaljno proanalizirati 

sve varijante. Nadalje, pitanje je da li ćemo dobiti EU sredstva s obzirom na koeficijent 

razvijenosti koji nas ograničava i baca na minimalne bodove. Sve je to važno da možemo 

razgovarati s izvršiteljima oporuke kako bismo im rekli kakva je realnost. Nadovezao se Đulio 

Jusufi s obzirom na spominjanje vlastitih sredstava: Ako gledamo računovodstveno taj pojam 

onda mi vlastitih sredstava nemamo niti 1 %. Vlastita sredstva prema proračunskoj klasifikaciji 

su sredstva koja su naša, a mi ih nemamo, a ako oni smatraju vlastita sredstva i sredstva koja su 

osigurana u proračunu iz drugih izvora onda to znači donacija, pomoć i to je nešto drugo. Stoga 

je sve potrebno dobro istražiti. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Napravljene su i poslane ovrhe za komunalni doprinos. 

- Komunikacija sa školama vezano uz nabavu knjiga za prvašiće za OŠ Delnice i Brod na Kupi s 

time da su planirana sredstva manja s obzirom na broj djece te će ovu stavku biti potrebno 

povećati rebalansom. 

- Rok za izradu polugodišnjih financijskih izvješća je 10. srpanj. 

- Jučer je od Ministarstva regionalnog razvoja dobiven obrazac za kapitalne investicije vezano uz 

poslovne zone. 

- Aktivnosti vezane uz izdavanje rješenja za gradske poreze. 

- Obračun za Socijalno vijeće, MO i plaće. 

- Prijava na natječaj za javne potrebe u kulturi – zaštitu i očuvanje pokretnih kulturnih dobara 

vezano uz pogrebnu kočiju. 

- Informacija vezana uz odluku o poticanju kupnje zemljišta: Istražili smo sve mogućnosti, 

kontaktirali nadležne institucije i povratno dobili dopis pomoćnika glavnog državnog revizora 

iz čega proizlazi da su nam ruke vezane u smislu smanjenja cijene zemljišta. 

 



DAVORIN KLOBUČAR, kao predsjednik MO Brod na Kupi podnio je informaciju o narušavanju 

sigurnosne situacije i uznemirenosti građana Kupske doline od strane romske populacije. 

 

 

Dovršeno u 9,45 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


